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                 Svar interpellation fra n Mats Skoglund 
 
Tack fo r interpellationen. 
 
Som ansvarig fo r utbildningsfra gor i Va rmdo  Kommun a r mitt ansvar att se till det ba sta 
fo r va ra elever och medarbetare. Ä ven hantera Va rmdo bornas skattepengar pa  ba sta 
sa tt. Med en ny skola i Charlottendal a r jag o vertygad om att det fo rslaget uppfyller de 
kriterierna. 
 
Ätt skapa moderna la rmiljo er fo r va ra elever och samtidigt bli en attraktivare 
arbetsgivare, med en trevlig och modern arbetsmiljo  fo r va ra medarbetare a r mycket 
viktigt.  
Va rmdo  kommun va xer stort de na rmaste a ren. Det kra ver att vi har skolor som ta cker 
behoven. Ga ller a ven o vrig kommunal service, 
 
Ätt renovera eller bygga om Ekedalsskolan a r ett komplicerat och dyrt projekt ur flera 
perspektiv. Sva rt att bedo ma slutnotan. Det a r vackra byggnader pa  ”utsidan” men i ett 
mycket da ligt skick med stora renoveringsbehov. Ä ven om de renoveras kommer det inte 
att kunna skapas den moderna, sammanha ngande och effektiva la rmiljo  som kra vs fo r 
att kunna bedriva en bra undervisning. 
De gamla skolbyggnaderna i Ekedal kan fylla en annan funktion a n skola och bevara den 
gamla trevliga Gustafsbergsmiljo n. 
 
Ätt renovera de gamla byggnaderna medfo r en process da r barnen under 
renoveringstiden kommer att evakueras till andra enheter under 2,5-3 a rs tid vilket 
kommer att bli mycket besva rligt fo r samtliga inblandade. Med alternativ fyra beho vs 
ingen evakuering. Barnens skolga ng fortsa tter i lugn och ro. Vilket a r det viktigaste. Det 
a r a ven bra fo r la rarna.  
 
Vi i Älliansen, har pa  mitt initiativ kommit med ett fja rde fo rslag, om en helt ny skola i 
Charlottendal i sta llet fo r att renovera Ekedalsskolan. Tomten a r klar. Ga r att bo rja bygga  
omga ende vilket a r viktigt  fo r att sa  snabbt som mo jligt fa  den nya skolan klar. 
 
Det a r ett av fyra alternativa fo rslag som vi skall fatta beslut om.  
 
Som svar pa  din fra ga kom fo rslaget fra n mig, fo r att snabbt ga  vidare med att komma till 
skott med Ekedalsskolan vare sig det handlar om renovering eller nybyggnation.  
I Utbildningsna mnden i april sta llde sig samtliga partier bakom en redovisning av 
skoltomten i Charlottendal da r bl a ny grundskola fo resla s. 
 
Fo rvaltningen har tagit fram fakta och underlag fo r det nya fo rslaget. 
 
                                                            Marie Bladholm (M) 
                         Kommunalra d, Ordfo rande i Utbildningsna mnden 



 
 
 
 
 


